
Artikel 40 vragen CDA over bodemdaling

De CDA fractie heeft kennis genomen van het rapport van de RLi over bodemdaling. Uitgangspunt is 
vooral samen met de agrariërs zoeken naar mogelijkheden om de bodemdaling met 50% en op 
termijn met 70% te reduceren. Een belangrijk uitgangspunt is het behoud van de agrarische functie 
en het agrarische op landschap, gecombineerd met compensatie van de inkomstenderving. Dit 
rapport ondersteunt de inzet van HDSR, waar het CDA ook mee ingestemd heeft. 
Op enkele plekken is op korte termijn in samenwerking met gemeenten en agrariërs al eenvoudig 
winst te behalen naar onze mening (laaghangend fruit). Wij hebben namelijk geconstateerd dat op 
enkele plaatsen in bodemdaling gevoelige gebieden maïs geteeld wordt. Naar wij begrepen hebben 
versnelt dit de bodemdaling. Wij dienen daarom onderstaande vragen in:

1. Naar ons bekend is versnelt de teelt van maïs de bodemdaling. Is dat inderdaad het geval?

2. Het CDA heeft geconstateerd dat in bodemdaling gevoelige gebied op enkele plekken maïs 
geteeld wordt. Is dat het college bekend?

3. Als dit inderdaad de bodemdaling versnelt, wil het college dan in contact treden met de 
betreffende agrariërs om maisteelt te voorkomen?

4. De provincie Utrecht heeft in de PRV reeds een verbod op maïsteelt in deze gebieden 
opgenomen, evenals enkele gemeenten in hun bestemmingsplannen en verordeningen. Wil 
het college contact opnemen met gemeenten in bodemdaling gevoelige gebieden die een 
dergelijk verbod nog niet hebben, om in hun bestemmingsplannen en verordeningen een 
verbod op maisteelt op te laten nemen?

5. Wil het college hen het verzoek doen dit te handhaven?
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